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Práce na propagačním videu intenzivně pokračuje. Ve studiu ka-
meramana Jiřího Středy v Úpici probíhá střihačské práce a 
Hamzově léčebně se dotáčejí další obrazové materiály. Premiéra 
propagačního videa je plánovaná na jaro 2024 a o přesném datu 
vás budeme neprodleně informovat. 

 

 

 

 

 

Mgr. Kristýna Košvancová                                   
pracovník vztahů k veřejnosti 
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 V průběhu ledna a února 2024 byly zahájeny  

a dokončeny práce na instalaci automatických 
posuvných dveří pro hlavní vstup do jídelny 
zaměstnanců v budově OVS.  

Cílem této akce byla výměna stávajících 
křídlových dveří, které jsou nevhodné pro 
vozíčkáře a zároveň i na zamezení možného 
šíření infekcí při nezbytném dotyku s klikou 
dveří. 

Automatické dveře nejen, že zajišťují komfort obsluhy, ale 
jsou ještě vybaveny i energeticky účinnou vzduchovou 
clonou, která zajišťuje minimální únik tepla při otevření 
dveří a zároveň i pronikání studeného vzduchu až do 
jídelny. 

Věříme, že investici na instalaci těchto automatických dveří 
nakonec ocení jistě každý při pohodlném procházení na 
oběd a nebo do pokladny.   

Realizaci díla provedla firma ASSA ABLOY Entrance Systems s.r.o. Praha, která zajišťuje smluvní servis i pro většinu 
automatických dveří v areálu Hamzovy léčebny.  

 

Novinky z Technického odboru HL 

Zápis z jednání RŘ č. 1 konané dne 15. 1. 2024 

Technický odbor HL 

Ř HL - MUDr. V. Volejník, CSc. 

Obecné shrnutí roku 2023: 
 Ekonomicky to byl velmi úspěšný rok. Příčiny jsou dvě základní, a to perfektní plnění plánu OD na straně jedné  
 a nastavení úhrady PS/OD od zdravotních pojišťoven na straně druhé.  
 V roce 2023 se podařilo navýšit průměrné platy i s pomocí velmi vysokých odměn. 
 Pro rok 2024 bychom měli ještě více využít současné příznivé situace a zajistit další kroky v modernizaci celé HL 

ve zdravotnické i nezdravotnické části. 
 Personální situace je v rámci celého státu relativně velmi dobrá, chybí však přece jen více lékařů.  
 Dořešit do léta přípravu logistických změn a uvolnění dalších prostor ve dvoře truhlárny k parkování.  
 Urychlit v rámci možností instalaci boxu „Zásilkovny“.  

N OŠ/MK - J. Zavoralová 

 Plán vzdělávání na rok 2024 byl zpracován a rozeslán. 
 Certifikovaný kurz - Interdisciplinární terapie v neurorehabilitaci se zúčastní Mgr. Skýbová SS A. 
 Brambory – od ledna 2024 je změněn dodavatel – nyní dodává brambory ALA Řepníky (pokud bude v OVS 

v průběhu roku vysoká nemocnost budou se kupovat brambory škrábané). 
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N ZP - MUDr. A. Klapalová 

 22.2.2024 přednáška doc. Pilného- KRBS, vhodné nejen pro lékaře, ale i fyzio, ergo, dle zájmu i prosestry 

 Certifikovaný kurz pro fyzioterapeuty, ergoterapeuty a všeobecné sestry: Interdisciplinární terapie 

v neurorehabilitaci  

N RHB – Mgr. L. Vopařilová 

Pro informaci: 

 Návrh na vytvoření edukačního materiálu pro pacienty  jednotlivých oddělení např.: 

- představení oddělení  

- program – zaměření (TEP, SRJ, LOOP) 

- rehabilitace/aktivizace (postup jak cvičit, kontraindikace,..) 

- vypíchnout problematiku: katetrizace, léčba ran, dekubitů, inkontinence – Biocon, robotika, Snooezel, 

ergoterapie, metody (Bobath, Vojta, ACT, SM system), poruchy polykání, SUK, plynové injekce… 

Protetika: protézování, zdravá noha, vložky do obuvi, korzetoterapie 

 Vytvořit nástěnky, kde se dá měnit obsah. 

V PRAV – Mgr. M. Mračnová 

 připomněla školení „Zákoník práce“ dne 26.1.2024 

IA – L. Kohoutová 

 Zpracována zpráva „Přehled externích kontrol za rok 2023“. 

 Příprava roční zprávy interního auditu za rok 2023. 

N PER/PaM – Ing. B. Tefrová  

 Shrnutí změn v platové oblasti provedené od 1.1.2024 v HL (platové výměry předány vedoucím. 

 Nově je nutné na OSSZ hlásit změny do 8 dnů (dříve jsme jako velká organizace měli 21 dní) – žádám o dodržová-

ní termínů předávání výkazů práce na mzdovou účtárnu. 

 Náborové příplatky pro rok 2024. 

 Vyhodnocení plánu vzdělávání za rok 2023. 

 Upozorňuji na nové sazby náhrady jízdních výdajů - formulář FS 06 002-2 byl vydán a rozeslán 3.1.2024. 

 Prohlášení poplatníka daně z příjmů na rok 2024 + daně 2023 – zaměstnanci by měli mít podepsáno do 

15.2.2024, pracovnice mzdové účtárny budou mít připraveny podklady od 22.1.2024). 

N EÚ – Ing. D. Voralová, MBA 

 Plnění plánu OD za rok 2023  

 Přehled průměrné kategorie 

 Plán OD pro rok 2024 

 HV 2023 

N HTS - Z. Doležal 

 Výtah pav. G - dne 21.12.2023 byla úspěšně předána generální oprava výtahu pav. G. 

Investiční akce: 

 Modernizace pav. M - stavební práce probíhají dle harmonogramu. 

 Přístrojové vybavení pro HL k rozvoji rehabilitační péče - na první část výběrového řízení byl vybrán dodavatel.  

 Sanita pro HL - uzavřena smlouva s dodavatelem. 
 

pokračování ze str. 2 

Lenka Honzáková 

vedoucí sekr. ředitele 
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Ing. B. Tefrová 

N PER/PaM 

 
Personální oddělení  

 

Ukončení pracovního poměru v lednu 2024: 

 
Říha Petr - uklízeč, pav. G-SRJ 

Hladíková Radka - mzdová účetní, PER/PaM 

Košňar Tomáš - truhlář, HTS 

Netolická Jitka - všeobecná sestra, pav. G (zástup za PN) 

Nováková Hana - zásobovač, EÚ 

 

Nástupy do pracovního poměru v únoru 2024: 

Machačová Monika, DiS.  - praktická sestra, pav. C  

       (z rodičovské dovolené) 

Lesák Ondřej    - pomocný kuchař, OVS 

Odborná stáž: 

V průběhu měsíce ledna absolvovaly v HL odbornou stáž: 1 studentka oboru 

fyzioterapeut, 1 studentka oboru ergoterapeut a 2 studentky oboru logopedie. 

 

V lednu 2024 dosáhli pracovního výročí tito zaměstnanci: 

20 let  Bc. Sommerová Michaela  - všeobecná sestra, pav. G-SRJ 

Za vykonanou práci Vám vedení HL děkuje.  

 

 


